
 

 

Griffie  

 

1 

Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  23 september 2014 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Burgemeester Rijsdorp (voorzitter) de raadsleden de heren Van Baal,  Couwenberg, De 

Laat, Van Oosterwijk, Schellekens, Strijbis en Swaans en de heer Van ’t Westeinde 
(griffier) 

Afwezig  Mevrouw Eikelenboom 
 
 
De vergadering van de agendacommissie is terug te beluisteren via  
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Agendacommissie/2014/22-september/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld.  
 
2. Verslag van de vergadering van 18 augustus 2014  
Bij de aanwezigen is ten onrechte de heer Brekelmans geschreven in plaats van de heer Van den Brekel. 
Dit wordt aangepast. Het verslag is vastgesteld. 
 
3. Bespreking conceptagenda's voor de commissies in de week van 6 oktober 2014 

a. Commissie Welzijn 
Aan de agenda wordt een wijziging van de Gemeenschappelijke Regeling GGD toegevoegd. Het 
raadsvoorstel Jaarverslag Kinderopvang wordt verplaatst naar de stukken ter kennisname - zowel 
in de commissie als bij de raad. 
Voor de keuzenota transities wordt voorgesteld om in een extra overleg plaats van de werkgroep 
Jeugdbeleid gezamenlijk de behandelwijze vast te stellen. De agendacommissie is hiermee 
akkoord. Eveneens wordt besloten dat rekening kan worden gehouden dat de agenda niet in één 
avond wordt afgehandeld. Woensdag 8 oktober is in dat geval beschikbaar voor uitloop. 
 
b. Commissie Ruimte 
In verband met gebrek aan agendapunten vervalt deze vergadering. De aanpak illegaal 
grondgebruik wordt in de vergadering van november besproken. 

 
c. Brede Commissie / Commissie Algemene Zaken 
Afgesproken wordt dat een voorbereidende notitie over het proces rond intergemeentelijke 
samenwerking zo mogelijk wordt nagezonden. Als deze notitie in overleg met Hilvarenbeek en 
Oisterwijk nog niet gereed is, dan ontvangt de commissie een voorstudie hiervan. 
 

4. Invulling thema-avonden  
De burgemeester geeft aan dat de thema-avond van 6 oktober niet wordt ingevuld. Voor de thema-avond van 
17 november wordt voorgesteld deze in te vullen rond woonthema's samen met de woonstichting. 
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De heer Strijbis stelt de vraag of de huidige manier van vergaderen nog aansluit bij de manier waarop we dat nu 
doen. Hij constateert een aantal problemen. Hij roept de agendacommissie op om na te denken over de 
effectiviteit van vergaderen. Waarbij er voldoende ruimte is voor inwoners, ondernemers en belanghebbenden 
om in te spreken of om als raad met hen het gesprek aan te gaan.  Te zorgen dat we klaar zijn om de nodige 
snelle besluiten te nemen rond de transities en ontwikkelingen op het gebied van samenwerking.  
Het is goed om samen te kijken tegen welke problemen we aanlopen en te bekijken of we ons vergaderproces 
daarop moeten aanpassen. 
De heer Van Oosterwijk en de burgemeester kunnen zich wel vinden in de gedachten van de heer Strijbis. 
De heer Swaans denkt graag mee. Hij vraagt aandacht voor de koppeling met het ambtenarenkorps. 
De heer Van Baal denkt ook graag mee, maar vindt het belangrijk dat we het probleem eerst goed formuleren.  
De voorzitter concludeert dat de invulling van de thema-avond op 17 november conform het voorstel zal zijn. 
Verder wordt afgesproken om aansluitend aan de volgende agendacommissie een "met benen op tafel gesprek" 
te doen over dit onderwerp. 
 
5. Planning 
Gesproken wordt over de vraag wat precies verwacht wordt van de agenda en strategische agenda van de 
raad. 
Gevraagd wordt hoe selectie van strategische thema's plaatsvindt. Bij veel zaken die prioriteit hebben staat 
geen "ja". Veel prioriteiten lopen door. Wat waren deze prioriteiten precies en continueren we deze? Hoe sturen 
we op onze agenda's? Hoe houden we zicht op jaarlijks terugkomende onderwerpen, zodat we ook grip kunnen 
houden op de druk op deze agenda's. 
Dit wordt meegenomen in het "benen op tafel gesprek".  
 
De heer Van Oosterwijk geeft naar aanleiding van de planning aan dat hij graag een vervolg zou geven aan de 
avond over het grondstoffenbeleidsplan. De eerdere thema-avond geeft aanleiding om aan te nemen dat we hier 
een goede inhoudelijke discussie over kunnen voeren. 
De heer Couwenberg vraagt aandacht voor het wegenbeheerplan. Dit is in de planning weer doorgeschoven 
naar november, waarbij ook een voorbehoud is gemaakt voor agendering in deze vergadering. Vindt dit niet 
acceptabel. 
De heer Strijbis ziet niets ingevuld bij commissiebehandeling bij het Plan van Aanpak nieuwe dienstverlening. 

 
6. Vaststellen vergaderschema 2015 
Geconcludeerd wordt dat het vergaderschema aangepast moet worden met betrekking tot de afspraken rond 
behandeling voorjaarsnota en begroting. De voorjaarsnota wordt behandeld in een brede commissie. In deze 
raadscyclus zijn er geen andere agendapunten.  
Ook de begroting wordt behandeld in een brede commissie. Maar naast de begroting wordt in deze cyclus ook 
een aparte raadsvergadering gepland waar ruimte is voor andere onderwerpen. 
Het vergaderschema wordt vastgesteld. 
 
7. Procedure behandeling programmabegroting 
Gediscussieerd wordt over de opzet van het debat.  
Besloten wordt dat de voorzitter het debat leidt aan de hand van de moties en amendementen. Wanneer er 
behoefte aan is om in de tweede termijn nog andere onderwerpen te bespreken, dan moet men daarover in de 
schorsing contact opnemen met voorzitter of griffier. 
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8. Verdeling werkterreinen over de commissies  
Van de indeling wordt kennisgenomen. Hier wordt op teruggekomen naar aanleiding van het "benen op tafel 
gesprek" dat gepland is voor 3 november. 
 
9. Invulling vacature voorzitter commissie Welzijn 
Er is nog geen kandidaat. Het zou fijn zijn wanneer de heer Van den Brekel het voorzitterschap nog even kan 
waarnemen. Wanneer hij niet in de gelegenheid is, kan hij dit aangeven. Dit onderwerp wordt ook betrokken in 
het "benen op tafel gesprek". 
 
10. Rondvraag  
Op vraag van de heer Van Baal wordt afgesproken dat aan de raadsagenda van 23 september de invulling van 
vacatures van de PvdA in de commissie Welzijn en het audit-comité wordt toegevoegd. 
De heer Strijbis geeft aan dat de volgende agendacommissie over 6 weken is. Hij hoopt dat dit niet tot 
problemen leidt. Wanneer er toch problemen ontstaan, dan moet men contact opnemen met de 
agendacommissie. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur. 
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Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Op 3 november vindt aansluitend aan de 
vergadering een benen op tafel gesprek 
plaats over de wijze waarop vergaderd 
wordt. 

agendacommis
sie 

3 november  

Gesprek over de strategische 
prioriteiten. Daarbij wordt vooraf inzicht 
gevraagd in oude strategische 
onderwerpen en hoe deze keuze tot 
stand is gekomen. 

agendacommis
sie 

3 november  

In verslag wordt aangegeven of 
wegenbeheersplan in december in de 
raad zit. 

agendacommis
sie 

Bij verslag Behandeling van het WBP in 
de commissie van november 
en de raad van december is 
het doel waar nu naar toe 
gewerkt wordt. 
Het BenW en raadsvoorstel 
kan op 7 oktober in BenW 
besproken worden. 

    

    

 
  
 
 

 


